
Jaarrekening 
in begrijpelijke taal

Uitgelicht

Bijzonderheden jaarrekening 2022

Dit is wat er in 2022 aan geld is binnengekomen (inkomsten): EUR 143,6 miljoen.

Tweede bestuurder

Dit is het resultaat 2022: EUR 0,9 miljoen.

Eff ecten corona

Werken in regio’s

Start nieuw meerjarenbeleidsplan 2024-2026

Bekijk alle locaties op www.trajectum.nl/locaties.

Personeelskosten: EUR 90,3 miljoen.

Gemiddeld aantal medewerkers: 1.464 fte.

Solvabiliteit (dit cijfer laat zien of Trajectum fi nancieel gezond is): 27,61%. 
Van de bank moet dit percentage minimaal 15% bedragen en de 27,61% is dus 
ruim voldoende.
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Verbetering tarieven: passende tarieven voor de complexe zorg die we bieden.

Arbeidsmarktkrapte: door krapte op de arbeidsmarkt is het moeilijk om nieuwe collega’s te 		
vinden en vacatures in te vullen. Dit legt druk op de teams. 

Regiovorming: we krijgen in 2023 een regio noord en oost.  
In 2023 werken we deze plannen 	verder uit. 

Versterken relatie netwerkpartners: met wie kunnen we meer samenwerken in de regio? 

Energiekosten: we willen meer energie besparen. 

Huisvestingsplan: sommige gebouwen willen we aanpassen of opnieuw bouwen (Zeuvenakkers).

2022 en verder...


